
Referat fra FAU-møte, onsdag 19.04.23 kl. 19.15. 

Til stede fra FAU: 

1.trinn; Frafall  

2.trinn; Elisabeth Fiksdal  

3.trinn; Kristian Angen 

4.Trinn; Wenche Andersen 

5.trinn; Lilly Amundsen 

6.Trinn; Moa Maria From Kero 

7.trinn; Mari Mæland 

8.trinn; Vara Kristin Nybakken 

9.trinn; Ine-Therese Pedersen også nestleder 

10.trinn; Stein Tore også leder 

VGS; Annika Bengtsson også referent 

Andre inviterte: 

Rektor Frode W Thorstad 

 

1. Rektor Frode W Thorstad informerte:  

1.1 Skolematen blir prisjustert opp ifra 45kr til 48kr pr elev. Elevene betaler en 

egenandel på 26,50 kr pr måltid. Resten av skolematkostnadene betaler skolen. De 

elever som ikke blir meldt på av sine foreldre for å spise skolemat, skal ikke 

forsyne seg av skolematen. Kjøkkenet lager nemlig mat kun til dem som er 

påmeldt.  

1.2 Nå er det bestemt at det er administrasjonen i Longyearbyen Lokalstyre som 

skal vedta permisjonsreglementet, og at permisjonsreglementet ikke blir politisk 

vedtatt. Administrasjonen trenger nå litt tid for å gå igjennom reglementet en gang 

til. På tirsdag 25.04 skal dette opp i OKU (Oppvekst- og kulturutvalget i 

Longyearbyen lokalstyre). Ordensreglementet skal vedtas av rektor. FAU skal få 

lese ordensreglementet og si sin mening. 



 

1.3 Veilederen for foreldre med barn med særskilte behov, skal også legges frem i 

OKU 25.04. Det er hvert gjennomført noen møter med PPT (Pedagogisk 

psykologisk tjeneste) og barn og unge ifra skolen for å ferdigstille veilederen. Det 

er ønskelig at veilederen skal være tydelig og enkel å forstå for foreldre. Å lage 

vedtak for en elev uten å ha møtt eleven er vanskelig. Utredning av elever må 

gjøres etter att elven er kommet til skolen. Det er ingen andre skoler i hele Norge 

som Longyearbyen skole kan sperre med i denne saken. Det er flere saker som er 

vanskelig med veilederen. Skolen kan komme i den situasjonen at dem ikke kan 

tilby spesialundervisning som eleven får krav på ifra PPT. Vi kan da risikere at 

foreldrene til eleven sier at dem ikke vil ha spesialundervisning til sitt barn. Derfor 

tar det tid med att få klart veilederen.   

 

1.4 Antall elever med permisjonsfravær er sunket litt i sist uke til rett under 9% 

fravær i grunnskolen. Denne fraværs-prosenten kommer til å stige igjen i mai 

måned.  

 

1.5 Pr i dag er 6st lærere sagt opp sine stillinger på skolen. 1st lærer er i mamma-

permisjon, 1st lærer er sykemeldt, 1st lærer underviser i et fag som skolen ikke 

trenger til høsten. 3st assistenter har sagt opp. Det skal ansettes ca 10 st nye i 

personalet på skolen. Skolen har gode søkere slik at det er bra folk som kommer 

inn til skolen. Målet er at vi foreldre skal få vite mer om personalkabalen før 

sommerferien (med forbehold). 1. august begynner en ny avdelingsleder på 

videregående skole.  

 

1.6 Det er usikkert med hvilke fag på videregående skole som skal bli tilbudt i 

skoleåret 2024/2025. Det er blitt gjennomført en ganske grundig undersøkelse der 

en er spurt elever og foreldre i Longyearbyen. Skolen er også sett på utdannings-

trender på fastlandet og prøvd å tilby noe lignende.  Det er bestemt at skolen skal 

ha studiespesialisering og yrkesfagutbildning (sannsynlig reiseliv). Skolen er gått 

vekk ifra at elever velger i 10.e klasse i februar om vad dem vil ha for utdanning på 

skolen til høsten. Skolen er nemlig erfart at mange av disse elevene plutselig er 

flyttet ned til fastlandet når høstterminen er begynt. De som brenner for vad fag 

som skal bli tilbudt, bør engasjere seg for å ev. påvirke. 

 

1.7 Kommunikasjonskanaler:  

Visma app og Visma er samme kanal. Her kan en velge hvem av disse en vil bruke.  

Showie er for barneskolen. 

Kulturskolen (som ikke er skolen) bruker facebook. 

Informasjon ifra helsesykepleier er ikke informasjon ifra skolen.  

Showbie, it`s learning, teams og visma er vanlig skolekommunikasjon. 

 

GPT er et elektroniskt verktøy som finnes. Hvis en elev bruker GPT og sier at det 

er eleven som er laget det GPTèn er laget er det selvfølgelig juks. Da kan eleven 

bruke verktøyet, men kan ikke faget. Lærerne og foreldre må kontinuerlig jobbe 



med at få elevene å skjønne det farlige med å ikke lære seg faget og bare bruke 

verktøyet.  

 

1.8 I uke 17 får skolen besøk ifra elever og lærere ifra Wales, Portugal og 

Danmark. Skolen er nemlig med i et EU-middel-prosjekt for mellomtrinns-elever 

(5.e trinn) med fokus på spill i undervisning. Det er hvert mye arbeid for skolen 

med dette opplegget. Det blir hyggelig, morsomt og en annerledes greie.  

 

1.9 Ev. innspill til skoleruta kan FAU komme med i november måned for skoleåret 

2024/2025.  

 

2. Eventuelt/ Innkomne saker:  

Til neste FAU-møte 24. april skal foreldrerepresentantene på de forskjellige 

trinnene komme med informasjon om hvem som er foreldrerepresentant for sitt 

trinn i skoleåret 2023/2024. Det er vanlig at en foreldrerepresentant sitter i minst to 

år. Det er flere i FAU som kun er vert representant i ett år og sa at dem kan være 

representant i neste skoleår også. 😊 

 

• Neste FAU møte holdes i glassgården på skolen onsdag 24. mai kl.19.15. 

 

 


